
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport 

Direktorat za znanost 

Dr Tomaž Boh, generalni direktor  

Masarykova c. 16 

1000 Ljubljana 

 

 

Ljubljana, 12.10.2021 

 

Spoštovani generalni direktor dr. Tomaž Boh, 

 

Minili sta skoraj dve leti od najinega prijetnega pogovora o Sporazumu o Antarktiki in 

priložnostih, ki jih Sporazum omogoča slovenskim znanstevnikom. 

V tem času smo v želji, da Sporazum zaživi, pognali vrsto aktivnosti, med katerimi naj 

omenim naslednje. 

1. Skupaj s SAZU smo ustanovili koordinacijsko telo za implementacijo Sporazuma. K 

sodelovanju smo pritegnili mednarodno priznane slovenske znanstvenike in 

raziskovalce, med njimi prof. dr. Nino Gunde Cimerman, prof. dr. Mileno Horvat, 

Matevža Lenarčič,  in druge) 

2. Organizirali smo obisk svetovno znanega poznavalca Antarktike Sir Roberta C. Swana 

in ob tej priložnosti pripravili odmevna predavanja za znanstvenike (SAZU), študente 

(Univerza v Ljubljani, Biotehniška fakulteta, Mednarodna podiplomska Jožef Štefan…) 

in gospodarstvenike (AmCham), pod skupnim naslovom “Odgovornost za naš planet. 

Antarktika”. Častni pokrovitelj dogodkov je bil predsednik RS Borut Pahor. 

3. Dogovarjamo se za sodelovanje dveh mladih slovenskih znanstvenikov za sodelovanje 

v prihodnji znanstveno-raziskovalni ekspediciji na Antarktiko 

4. Pripravljamo ustanovitev Nacionalnega koordinacijskega telesa za Antarktiko. 

 

Cilj vseh the aktivnosti je želja, da se Slovenija aktivno vključi v znanstvene raziskave, ki jih 

omogoča Sporazum. 

V pogovorih z MOP smo prišli do spoznanja, da je za uspešno nadaljevanje aktivnosti, ki bodo 

odprle vrata našim znanstvenikom in jim omogočile  na pomembnih mednarodnih 

znanstveno-raziskovalnih projektih, nujno potreben dogovor z vašim cenjenim ministrstvom. 

Postavlja se med drugim vprašanje, ali bi bilo morda koristneje, če bi skrbništvo nad 

Sporazumom prevzelo Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport. 

  

V tej zvezi bi se želeli, spoštovani dr. Boh, čimprej srečati z Vami. Prosim  Vas, da organizirate 

sestanek, na katerega bi prišla glavni tajnik SAZU akademik France Forstnerič in podpisani. 

V naprej hvala za Vaš odgovor. 

 

S spoštovanjem, 

 

Miro Brumat 

Vodja/koordinator za Antarktiko 



 

 

 

 


